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JEDNÁNÍ RADY SPOLKU VIA RUSTICA Z.S. 

Zápis 

Termín jednání:  21. 10. 2024 od 15:00 hod. 

Místo jednání:   kancelář MAS Via rustica z.s., nám. Svobody 171, Pacov      

Přítomní členové rady spolku:  

Veřejný sektor 

Zájmová skupina – rozvoj obcí:  

- Svazek obcí mikroregionu Stražiště, zastupuje Tomáš Kocour 

Soukromý sektor  
Zájmová skupina – podnikání:  
- Eva Zadražilová  

Zájmová skupina – kultura, sport, volný čas:  

- Ing. Veronika Starková 

Zájmová skupina – zemědělství:  

- Dominik Klimeš 

Omluvení členové rady spolku: RNDr. Miroslav Šrůtek, Mgr. Šárka Vitovská, Hořepnický region 

Zástupci kanceláře spolku: Ing. Renata Zíková, Lucie Hlavinková, DiS. 

Program jednání:   

1. Zahájení, schválení programu  

2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. na  

období 2021-2027 

3. Organizační záležitosti  

4. Diskuse  

5. Závěr  

Ad 1. Zahájení, schválení programu 

Jednání rady spolku zahájila předsedkyně Eva Zadražilová v 15:00 hod. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že rada spolku je usnášeníschopná, neboť jsou přítomni 4 členové z celkového  ze  

počtu 7, tedy nadpoloviční většina a soukromý sektor je zastoupen více než 50 % hlasů. Přítomní 

byli seznámeni s navrženým programem jednání, nepadl žádný návrh na jeho změnu. 

Zapisovatelkou byla navržena Lucie Hlavinková, ověřovatelem zápisu je dle jednacího řádu 

osoba předsedající jednání orgánu, tedy Eva Zadražilová, jako druhý ověřovatel byl navržen 

Tomáš Kocour. 

Návrh usnesení k bodu č. 1: 

✓ Rada spolku schvaluje program jednání, zapisovatelku Lucii Hlavinkovou a jako druhého 

ověřovatele Tomáše Kocoura. 

Hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0   Usnesení bylo přijato 4 hlasy. 

Ad 2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. 

na období 2021-2027 

2.1 Projekt spolupráce SP SZP 
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 Renata Zíková a Lucie Hlavinková informovaly o komunikaci s Julií Svatkovou, vedoucí 

zaměstnankyní pro realizaci SCLLD MAS Společnost pro rozvoj Humpolecka, z.s., ve věci 

projektu spolupráce v rámci SP SZP představeného při předchozím jednání rady. Kancelář 

spolku obdržela od Julie Svatkové návrh projektu, který bude předložen k projednání valné 

hromadě MAS Via rustica z.s. 18. 11. 2024. Po schválení návrhu projektu oběma MAS budou 

příslušní pracovníci koordinovaně postupovat při plánování a realizaci potřebných úkonů a 

přípravě dokumentů nezbytných pro podání žádosti o dotaci. Pracovnice kanceláře MAS se 

zúčastní souvisejícího semináře organizovaného NS MAS a MZe. 

Tomáš Kocour vznesl dotazy týkající se financování projektu a rizik projektu. Pracovnice 

kanceláře informovaly o předpokládaných možnostech financování, vyjádřily se k tématu rizik 

a odkázaly členy rady na Pravidla pro projekty spolupráce SP SZP (rada spolku je obdržela 

v podkladech pro jednání). 

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.1. 

Ad 3. Organizační záležitosti 

3.1 Projednání připomínek pana Tomáše Kocoura 

 Přítomní členové rady spolku a pracovnice kanceláře MAS se zabývali připomínkami 

vznesenými Tomášem Kocourem, zástupcem Svazku obcí mikroregionu Stražiště, v souvislosti 

s jednáními rady, nastavováním preferenčních kritérií atd. 

Jednání rady 23. 9. 2024 a související podklady ze dne 19. 9. 2024: 

- V podkladech byly členům rady spolku zaslány návrhy Fichí 4 a 5 a Způsob výběru projektů 

na MAS pro 1. výzvu SP SZP. Tyto dokumenty byly při prezenčním jednání rady představeny, 

diskutovány a připomínkovány přítomnými členy rady. Korespondenční hlasování o 

vyhlášení 1. výzvy SP SZP vč. příslušných dokumentů probíhalo následně až po jejich 

schválení ze strany SZIF. V tomto korespondenčním jednání bylo vyhlášení 1. výzvy SP SZP 

schváleno 6 ze 7 hlasů, v souladu s aktuálně platným jednacím řádem. 

- V návaznosti na připomínky vznesené k průběhu korespondenčního jednání kancelář MAS 

připravila návrh aktualizace jednacího řádu (členové rady obdrželi v podkladech pro 

jednání) – viz samostatný bod 3.2 níže. 

Preference projektů dle počtu obyvatel – místní části obcí: 

- Preferenční kritérium zohledňující velikost obcí dle počtu obyvatel nelze v aktuálním 

programovém období uplatnit ve vztahu k místním částem. Aktuální kritérium zohledňuje 

skutečnost, že značná část malých obcí z území MAS dosud v rámci PRV/SZP nežádala. 

Kancelář MAS pro příští výzvu připraví návrh samostatného kritéria zvýhodňujícího 

realizaci projektů v místních částech (vyjma centrální obce). 

Preferenční kritérium „Účast na semináři/webináři nebo osobní konzultaci“: 

- Preferenční kritérium bylo konzultováno a schváleno ŘO SZIF, který se mj. zaměřuje na 

zamezení diskriminace (toto kritérium nebylo ze strany ŘO shledáno diskriminačním). Na 

kancelář MAS se již nyní obracejí zájemci o konzultaci či účast na semináři/webináři, ze 

strany žadatelů zatím nebyl zaznamenán žádný negativní ohlas, na spolupráci se kancelář 

MAS již domluvila také s externími zpracovateli. 

Jednání rady spolku od 15:00 hod.: 

- Požadavku Tomáše Kocoura na zahájení jednání rady v 15:00 hod. bylo vyhověno. Z jeho 

vyjádření při jednání vyplynulo, že požadované posunutí času zahájení schůzky rady se 

vztahovalo pouze k aktuálnímu datu. Budoucí setkávání rady není nutné čas zahájení 

směřovat na 15. hod. 
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Diskriminace Svazku obcí mikroregionu Stražiště a města Pacova: 

- SOMS je jedním z největších zpracovatelů žádostí o dotaci v území MAS, tudíž jeho zástupci 

jsou v rámci souvisejících procesů MAS ve střetu zájmů. Město Pacov je pravidelným a 

úspěšným žadatelem v rámci výzev MAS v uplynulém i aktuálním programovém období. 

V tomto kontextu tedy není diskriminace relevantní. 

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 3.1. 

3.2 Aktualizace jednacího řádu 

 Kancelář MAS připravila (mj. v souvislosti s bodem 3.1 výše) návrh aktualizace jednacího 

řádu Via rustica z.s. upřesňující podmínky vznášení připomínek, průběhu korespondenčních 

jednání a zapisování (členové rady obdrželi v podkladech pro jednání). Tento návrh byl 

přítomnými členy rady diskutován, na základě připomínek vznesených během jednání (mj. k 

možnosti podání námitek/protinávrhů při korespondenčním jednání) bude ještě upraven 

pracovnicemi kanceláře spolku a následně zaslán členům rady k připomínkování. Poté bude 

zaslán také všem členům spolku v předstihu před jednáním valné hromady. 

 Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 3.2.  

Ad 4. Diskuse 

Přítomní členové rady spolku se shodli, že příští jednání se uskuteční až po valné hromadě, 

cca v polovině prosince 2024 – konkrétní termín bude upřesněn. 

Ad 5. Závěr 

Eva Zadražilová poděkovala přítomným za účast a spolupráci a ukončila jednání rady spolku 

v 16:30 hod.

 

Zapsáno dne 22. 10. 2024. 

Podpis zapisovatele:  Lucie Hlavinková ………………...……………………………………… 

Podpis ověřovatelů: Eva Zadražilová ………………...……………………………………… 

Tomáš Kocour  ………………………………………………………... 


